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Protokoll, SITS styrelsemöte 24-04-10 

17.30–18:30 

Zoom-möte  

Närvarande: Anna Strömberg, Anna Grape, Helena Sjunnesson, Ulrika Ivarsson, Cecilia Nakeva Von 

Mentzer, Camilla Svedelius, Elin Jälmbrant 

1. Mötet inleds • Genomgång av dagordning.  

2. Protokoll • Genomgång av föregående protokoll. 

3. Styrelsen och 
valberedning 

• Valberedning: Ann Jacobson och Barbro Bruce. 

• En vakant styrelseplats.  

• Förslag på styrelseledamot. Ingen aktuell i nuläget. 
Vi funderar vidare. 

4. Ekonomi • Pluskontot: cirka 129 528 kronor  

• Sparkontot: cirka 188 000 kronor 

5. Medlemsfrågor • Aktuellt medlemsantal: 145 stycken 
 

6. Kongress  Tema: Literacy 
 

• Vi beslutar att SITS tal och språkkongress blir 
rubriken även för årets kongress (ingen 
underrubrik).  

• UMS (Unga Med Språkstörning): bjuds in att delta i 
kongressen/ställa ut. Camilla bjuder in två personer 
från UMS att delta i kongressen och de erbjuds ett 
bord (kostnadsfritt). Cecilia ska till 
Rudbecksgymnasiet och undersöker intresset för 
eventuellt deltagande i kongressen från deras sida. 

• De nordiska systerföreningarna bjuds in (två 
representanter från varje). Cecilia ordnar med deras 
inbjudningar när det blir dags. 

• SLOF bjuds in även i år (två personer). 

• Föreläsare: samtliga har godtagit kontrakten. Vi har 
även fått in presentationer från alla utom Sanna 
Kraft. Abstracts har inkommit från två av 
föreläsarna. (Föreläsarna har fått tid till den 15 april 
att inkomma med abstracts.) 

• Anna Grape tar kontakt med tilltänkta utställare 
inför kongressen. Utställarna betalar 2 195 kronor 
per bord i år. Styrelsen mejlar Anna förslag på 
potentiella utställare att kontakta. 

• Vi försöker ordna gratisexemplar av böcker som vi 
kan lotta ut under kongressen. 
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• Marknadsföring: SITS Facebook (Anna Strömberg 

lägger ut), betald annons på Facebook, Instagram 
(hade Louise tidigare hand om). Vem kontaktar 
Louise? Kvarstår till nästa styrelsemöte. 

• Utvärderingen senast visade att få hade fått 
kännedom om kongressen via fackliga 
tidningar/papperstidningar. Cecilia tar kontakt med 
Funktionshinderforskning pågår och frågar om vi 
kan annonsera i deras tidskrift.  

• Programtiderna för kongressen är klart. (Elin, Ulrika 
och Camilla har haft ett arbetsmöte i februari). 
Ulrika ansvarar för att själva programbladet 
utformas och färdigställs. 

• I konferenslokalen ryms 110 personer. 

• Deltagarkostnad för kongressen: Anna Strömberg 
går igenom en preliminär kostnadskalkyl. Antal 
betalande kan maximalt vara cirka 86.  

• Vi beslutar att kostnaden för kongressen blir: 
 
3 250 kronor, Early Bird för medlemmar (fram till 
sista juni) 
3 750 kronor, Early Bird för icke medlemmar (fram 
till sista juni) 
3 750 kronor ordinarie pris för medlemmar  
4 250 kronor ordinarie pris för icke medlemmar 
 

• Restaurangbokning, för kvällen innan kongressen: 
styrelsen skickar förslag till Cecilia, som sedan bokar 
restaurang när kongressen närmar sig. Vi resonerar 
kring vilka som ska bjudas in. Vi blir cirka 15 
personer. 

• Hotell- och hotellbokningar: frågan kvarstår till 
kommande styrelsemöte. Hittills enbart föreläsaren 
från Utah som behöver två övernattningar på hotell. 

• Unn håller förslagsvis ett kortare tal under 
kongressen. Ska hon få Tal- och språkpriset? Vi 
funderar vidare till nästa styrelsemöte. 

• Vi behöver ha en reservföreläsare om någon av de 
ordinarie blir sjuk. Vi tar beslut om det vid ett 
senare styrelsemöte. 

7. Webbinarier • Maaike Hajer är vidtalad och kommer att medverka 
i ett webbinarium/samtal under våren. Ulrika och 
Elin har kontakt med henne. 

• Camilla har kontaktat May-Britt Monsrud för ett 
eventuellt deltagande i ett webbinarium/alternativt 
skriver hon ett referat från sin föreläsning. 

• Cecilia har förslag på innehåll i ett kommande 
webbinarium (då i form av ett samtal med Cecilia).  
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• Ulrika och Elin ses för att planera upp kommande 
webbinarier. (Dessa kortas ner i år.) Ulrika och Elin 
berättar mer vid nästa styrelsemöte.  

8. Marknadsföring 
 

• Vi tänker till inför nästa styrelsemöte. Hur 
marknadsför vi kongressen och SITS som förening? 
Se tidigare punkt gällande kongressen. 

9. Hemsidan och 
Facebook  

• Anna har även fortsättningsvis hand om hemsidan. 

• Marikas styrelsepost (redaktör) behöver ersättas. 
Ett eget möte bokas in för det. Camilla och Helena 
bokar detta med Marika. 

• Nya styrelseledamöter brukar presentera sig på 
hemsidan. De tidigare presentationerna finns att 
läsa via hemsidan.  

10. Tal och Språk • Se punkt 9.  

11. Wibelfonden • Ann kan vara med efter den 20 maj, på ett 
styrelsemöte.   

12. Övrigt • Elin och Cecilia har deltagit i ALF. De berättar om 
detta i samband med nästa styrelsemöte. 

• NLL (6–8 juni): Ulrika och Helena deltar från SITS. 

• IALP (Wien): vem/vilka kan delta? Frågan kvarstår 
till nästa styrelsemöte. 

• Den 8 maj och 5 juni (datum för styrelsemöten) är 
dagar i samband med helgdagar. Under dagens 
styrelsemöte beslutar vi om nya datum för dessa två 
möten (se nedan). 
  

13. Nästkommande 
styrelsemöten 
 

• Den 7 maj, klockan 17.30 via Zoom. 

• Den 4 juni klockan 17.30, via Zoom. 
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• Marknadsföring: SITS Facebook (Anna Strömberg 


lägger ut), betald annons på Facebook, Instagram 
(hade Louise tidigare hand om). Vem kontaktar 
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• Ulrika och Elin ses för att planera upp kommande 
webbinarier. (Dessa kortas ner i år.) Ulrika och Elin 
berättar mer vid nästa styrelsemöte.  


8. Marknadsföring 
 


• Vi tänker till inför nästa styrelsemöte. Hur 
marknadsför vi kongressen och SITS som förening? 
Se tidigare punkt gällande kongressen. 


9. Hemsidan och 
Facebook  


• Anna har även fortsättningsvis hand om hemsidan. 


• Marikas styrelsepost (redaktör) behöver ersättas. 
Ett eget möte bokas in för det. Camilla och Helena 
bokar detta med Marika. 


• Nya styrelseledamöter brukar presentera sig på 
hemsidan. De tidigare presentationerna finns att 
läsa via hemsidan.  


10. Tal och Språk • Se punkt 9.  


11. Wibelfonden • Ann kan vara med efter den 20 maj, på ett 
styrelsemöte.   


12. Övrigt • Elin och Cecilia har deltagit i ALF. De berättar om 
detta i samband med nästa styrelsemöte. 


• NLL (6–8 juni): Ulrika och Helena deltar från SITS. 


• IALP (Wien): vem/vilka kan delta? Frågan kvarstår 
till nästa styrelsemöte. 


• Den 8 maj och 5 juni (datum för styrelsemöten) är 
dagar i samband med helgdagar. Under dagens 
styrelsemöte beslutar vi om nya datum för dessa två 
möten (se nedan). 
  


13. Nästkommande 
styrelsemöten 
 


• Den 7 maj, klockan 17.30 via Zoom. 


• Den 4 juni klockan 17.30, via Zoom. 
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